
  

 

Referat af skolebestyrelsesmøde 260923 
 
 
 

Mødedato 

26.09.2023 

Mødested/lokale 

Mødelokale 1  
ved kontoret 
  

Mødetidspunkt kl. 

17.00  

Sluttidspunkt kl. 

20.00 

Deltagere  

Skolebestyrelsen 

Afbud ske senest 4 dage før til 

Vibeke Faber Mølholm 

Afbud fra Janni 

Direkte telefonnr. 

21579648 

 
 
 
1. Godkendelse af dagsorden (B)                                                      17.00-17.05 

Godkendt 
 

2. Orientering (O)                              17.05-17.45 
 

Skoleledelse: 
- Ansættelse af ny viceskoleleder  
Der var første ansættelsesrunde i torsdags. Der er to, der er gået videre til 2. runde, der afholdes torsdag d. 
28.september. Den nye viceskoleleder forventes at kunne starte d.1. november. 
- Samarbejdsaftale GIC og skole (Bilag1) 
Den nye samarbejdsaftale ligger på hjemmesiden. Skole og hal har månedlige møder med hallen med 
henblik på samarbejdet. 
- Status PLC 
Team på ca 12 vejledere, som har til opgave at understøtte det pædagogiske personale i udviklingen af 
deres arbejde. Der afholdes 4 møder og en temadag om året. Vejlederne afholder læringssamtaler med alle 
team.  
- Status AKT/mellemform/inklusion 
Der er længere pauser på skolen, som finansierer flere to-voksentimer, som skal sikre, at der er trygge 
fællesskaber for alle børn. Derudover har skolen to fysiske mellemformer for de børn, der har brug for 
mindre fællesskaber.  
I pauserne arbejdes der med pauseaktiviteter – skak, fablab og legepatrulje, så pauserne bliver indholdsrige 
og gode for alle børn.  
- Samarbejdsaftale med Gårslev https://faelleshaabsskolen.aula.dk/strategier/samarbejdsaftale-med-gaarslev 

https://faelleshaabsskolen.aula.dk/strategier/samarbejdsaftale-med-gaarslev


Der er et godt samarbejde med Gårslev om overgangen til Fælleshåbsskolen for at sikre kendskab og 
tryghed i overgangen til Fælleshåbsskolen. Der er fokus på, at man bliver samlet som en årgang. Der bliver 
justeret i samarbejdsaftalen en gang om året i oktober. 
Der er i tidligere bestyrelse arbejdet med klassedannelsesprocessen og princippet herfor. 
  
Formand: 
- Vi "mangler" at finde en delegeret mere til Landsmødet. Tilmelding kan stadig nås efter mødet i dag. 
Der opfordres til, at man melder sig til Anders indenfor de næste par dage. 
 
Medarbejdere: 
- Opstart efter ferien 
PLUS – der er ture ud af huset for de store. Alle elever i indskoling og mellemtrin deltager på 
fællessamlinger med almendelen. 
Der er tildelt midler fra Nordisk fond til at arbejde med, hvordan sund mad har betydning for trivslen.  
Børnegruppen er blandet. 
SFO – Der sendes ugebrev ud hver uge. Målet med aktiviteterne er at følge børnenes spor. 
Indskoling - Der har været en god start på 0. årgang. Klassedelingen er på plads og taget rigtigt godt imod af 
eleverne. Der arbejdes med, hvordan skolen og klassedelingen omtales af forældrene. 
Der arbejdes med overgangen mellem skole og sfo/sfo og skole. Der har været forældremøder med god 
forældreopbakning. 
Mellemtrinnet – Der bliver arbejdet med, hvordan man som personale støtter op, når der mangler en 
kollega.  
Udskoling – Skoleåret er startet ud med skolerejser, hvilket har været spændende. Derudover arbejdes med 
kulturen. Det ses, at eleverne kan gå på tværs af årgangene. Der bliver rejst spørgsmål ang. betaling til 
skolerejsen i 8. årgang. 
 
Elevråd:      
                                                               
 
3. Årshjul 2023/24                                                       17.45-18.00 

Endelig godkendelse af årshjul fra sidste skolebestyrelsesmøde. 

 https://docs.google.com/spreadsheets/d/1l-joWIEXF4la70Ni5BqFsKNGXEpr3ZmZRm0_KKQtsag/edit?usp=sharing   
 

 
Spisning 

 
 
4. Legeplads      18.30-19.00 

Lars laver oplæg. 
Skolebestyrelsen drøfter hvordan og hvorledes, vi kommer videre. 
Der lægges op til en arbejdsgruppe i bestyrelsen. Lars, Rikke og Mette melder sig. 
 

5. Planlægning af Lærerens Dag d. 5/10    19.00-19.20 
Hvad skal der ske, og hvem gør hvad? 
Martin og Lars aftaler nærmere 
 

6. Evaluering af forældremøder    19.20-19.45 
Drøftelse af skolebestyrelsens deltagelse på forældremøder. 
Justeringer, opmærksomhedspunkter mv.  

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1l-joWIEXF4la70Ni5BqFsKNGXEpr3ZmZRm0_KKQtsag/edit?usp=sharing


Drøftelsen mundede ud i et forslag til at være mere præcise i, hvilke informationer der passer til hvilke 
årgange, og om det er relevant at komme på alle årgange hvert år. Enighed om, at der skal være fokus 
på samarbejdet mellem skole og hjem, hvad man kan bruge skolebestyrelsen til. 
 
Forslag: 
Skolebestyrelsen besøger 0., 1., 2., 5/6, 7.  klasse 
Der tales om principper og input fra lærerne/kontakt til årgangens lærere forud, om hvad der er 
relevant for den pågældende årgang 
Hvad kan man bruge Skolebestyrelsen til? 
Den statiske fortælling skal handle om fællesskab og løfte i flok. Derefter hvilke tiltag og 
arbejdspunkter, der er relevante for netop den pågældende årgang. 
 
Foreløbig plan over input til de forskellige årgange ud fra principperne: 
Alle orienteres om følgende principper og emner: Mobil 

 
 

Årgang     

0. klasse Klasseforældreråd Hvem er SB?   

1. klasse     

2. klasse     

       6.    klasse Klassedannelse Skolerejse   

7. klasse     

     

     

 
Forskellige forslag bringes frem. Der arbejdes videre på punktet 
 

8. Punkter til næste møde                                                             19.45-19.50 
National Brugertilfredshedsundersøgelse 
Skolebestyrelsen på forældremøder 
Skærm i skolen 
Velkommen til ny viceskoleleder 
Arbejdet med trivselsmålinger 
 

9. Evt.         19.50-20.00 
 

 
 
 


